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Abstract (en)
The easily opened metal lid (1) has a central panel (3) and a crimped edge (4) and an incision (2) on an incision band (6) forming the dished bottom
(20). A ring with a prong (9) allows perforating the incision and the opening. The incision band makes an angle beta which is not equal to zero with
the mean plane (17) of the central panel. The incision band is situated on the periphery of the central panel and the internal skirt (5) of the crimped
edge and forms a plane inclined between the panel and the skirt.

Abstract (fr)
Le couvercle métallique à ouverture facile (1) avec panneau central (3) et bord à sertir (4), comprend une incision (2) sur bande d'incision (6),
partie dudit panneau sur laquelle est formée ladite incision, et un anneau (8) permettant la perforation de ladite incision et ladite ouverture, et est
caractérisé en ce que ladite bande d'incision (6) fait un angle beta non nul par rapport au plan moyen (17) dudit panneau central (3). <IMAGE>
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